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1. Dr. Madarász György elnök úr üdvözlő szavai után közölte, hogy aktív a 
madarasz@mee.hu e-mail címe, az egyesülettel kapcsolatos leveleket ide küldjük. A 
szervezési munka megkönnyítése végett javasolta, hogy Lieli György titkár úr és más 
szakosztályi felelősök is használják ezt a lehetőséget.  
Megemlítette a MÁV Istvánteleki Motorvonat-karbantartó Telephelyén júniusban tett 
sikeres szakmai látogatást, majd beszámolt a 62. Vándorgyűlésről, kiemelve az általa 
vezetett A6 szekcióban elhangzott előadásokat, s a megmutatkozó érdeklődést. 

 
2. Pálfi Zoltán úr az Elnökség legutóbbi üléséről számolt be.  

Az Elnökség kiemelten foglalkozott a májusi Közgyűlésről történt távolmaradások 
okaival és ennek orvoslási lehetőségeivel.   
A november 13 – 14-ei OET programját hamarosan megkapjuk. A szervezeti 
egységeknek ─ így szakosztályunknak is ─ beszámolóval kell készülnie. Téma lesz a 
mentorálás kérdése is. 
A tagdíjak fizetési rendszerét határidők kiszabásával kell javítani. 
Mivel a szakosztályoknak is van joga szerződéseket kötni pártoló tagvállalatokkal az 
egyesületi támogatásuk célzott felhasználására, a lehetőséggel élni kívánunk. Ehhez 
kapcsolódik a következő napirendi pontunk. 

 
3. Javaslatok hangzottak el a szerződéskötés céljából megkereshető cégekre  (rövidítve): 

HENSEL, TRANSZVILL, PROTECTA, ABB, SCHNEIDER, SIEMENS stb. Kérjük, 
gondolkozzatok további vállalkozásokról. Jelenleg a VEIKI VNL Kft.-vel és a GANZ KK 
Kft.-vel van érvényes szerződésünk.  A MEE jelenlegi pártoló tagjainak felsorolása a 
MEE honlapján is megtalálható. A témára a legközelebbi ülésünkön visszatérünk. 

 
4. Horváth Zsolt úr a pénzügyi tervezésről tájékoztatott. A jövő évi tervet benyújtotta,  de 

hamarosan el kell készíteni a jövő három évre szóló pénzügyi programot, amelyhez a 
pénzügyi tervező programra történő belépésre van szükség. Ez eddig nem sikerült. A 
dolgot a titkárság szakembereivel rendezi. Beszámolva a Gazdasági Bizottság üléséről 
bejelentette, hogy megszűnik az Elektrotechnikai Alapítvány. 

 
5.. Jakabfalvy Gyula és Lieli György urak tájékoztatták a tagságot az IMI Kft. 

meglátogatására tett kísérletről. Megkereső levelünkre a cég megbízásából Sztanó 
Péter úr udvarias elutasító levéllel válaszolt. Tudomásul vesszük a cégek azon döntési 
jogát, hogy fogadják-e a társadalmi szervezetek küldötteit szakmai bemutatásra. Az 
erről szóló válaszlevelet Lieli György fogja elküldeni.  

 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
6.  A sikeres szakmai nap-sorozatunkat jövőre a kábelek és vezetékek témakörével javasoljuk 

folytatni. Az ülésen elhangzott néhány szakember neve és cég megnevezése, akiket és 
amelyeket fel lehet kérni előadásra. Kérjük a javaslatokat a következő ülésünkre. Az 
ötletkérést az OET-n is megtesszük.  
Emlékeztetőül álljon itt az eddigiek felsorolása: 
 

 2007 Villamos kapcsolókészülékek és berendezések 
2008 Villamos forgógépek és transzformátorok 
2009 Villamos vezetékek és kábelek 
2010 Villamos forgógépek gyártása, karbantartása és javítása 
2011 Villamos háztartási készülékek 
2012 Villamos kapcsolókészülékek és berendezések 
2013 Transzformátorok és mérőváltók 
2014 Villamos hajtások 
2015 Korszerű tervezési módszerek villamosipari alkalmazásai 

 
7.  2016 májusában Tisztújító Közgyűlés lesz. A szervezeteknek (szakosztályoknak) is ─ az 

eddigiekhez hasonlóan ─ új tisztségviselőket kell jelölniük, illetve az SzMSZ szerint 
választaniuk. Az erről szóló felhívás hamarosan várható.   

 
8. Jakabfalvy Gyula úr felvetésére ismét elővettük a szakosztályi logó kérdését. Néhány 

kezdeményezés született, ezeket a jelenlévők megtekintették. Kérjük t. Tagjainkat, hogy ha 
a szakmánkra vonatkozó fénykép (új, „élő” termékről) van birtokukban, a legközelebbi 
ülésre hozzák el. A logónak ki kell fejeznie a MEE-hez tartozásunkat és a tématerületeinket.  
   

9.  Látogatások „idegen” rendezvényeken: Dr. Madarász György a Csehországban rendezett 
„Switching Arc” konferencián, Vastag László és Lieli György a CE Klub 6. ülésén vett részt. 

 
10.  Legközelebbi ülésünk 2015 november 17-én lesz 16:00 órakor az Egyesület 

tanácstermében. 
 
 
 
 
 

Dr. Madarász György s.k.  Lieli György s.k. 
elnök  titkár 

 


